
Beslutningsreferat for Børneuniversets bestyrelsesmøde

Dato: 07.11.2024

Deltagere: Kasper, Susanne, Jannik, Sanne, Gertrud, Rikke, Henrik, Carolina, Line, Zak, 
Katrine og Trine

Referat

1. Jannik fra børnehaven er nyansat afdelingsleder. 

2. Sanne stopper som formand/forkvinde i bestyrelsen, men forsætter heldigvis hendes 
arbejde i bestyrelsen. Posten som næstformand/kvinde er også ledig. Ny formand/
forkvinde er Rikke og Line træder til som ny næstformand/kvinde.  

3. Det besluttes, at der i 2025 forsat holdes fast i følgende lukkedage: hverdagene 
mellem jul og nytår og fredagen efter kr. himmelfart.  
 
De øvrige lukkedage besluttet af kommunen er at finde på hjemmesiden.  
 
Børneuniverset lukkes ikke i sommerferieperioden 2025. 

4. Det besluttes i bestyrelsen, at vi forsat tilslutter os den kommunale frokostordning. 
Tilslutningen gælder for en periode på to og tages derefter op igen.  

5. Personale:  
Caroline er for en periode fast ansigt på Nordlys. Her træder hun ind i Sofies W’s timer.  
 
William er genansat som medhjælper på Astronaut, hvor han for en periode går ind i 
Sofie S’s timer.  
 
Mette (inklusionspædagog) er ligeledes væk for en periode.  
 
Derudover er det besluttet, at flytte Jannik ned i Måne/Astro teamet med ønsket om at 
fordele pædagogisk erfaring og ressourcer bedre mellem børnehavens teams.  
 
Dea er nu ansat i børnehaven og starter 1. feb. Dea kender hele huset, da hun både 
har været i praktik i børnehaven og har haft timer som vikar i både børnehaven og 
vuggestuen.  
 
Stine er nyansat pædagog på Cassiopeia. Hun er ansat 16 timer om ugen og kan med 
hendes erfaring bidrage yderligere til teamets pædagogiske faglighed. 
 
Udover det skal der findes en erstatning for Annemarie i vuggestuen, så hun på sigt 
kan påbegynde sit arbejde som souschef. Annemarie bliver dog i vuggestuen indtil den 
helt rigtige løsning er fundet. Søgningen efter en ny pædagog er startet. 
 
Der er taget en politisk beslutning om en ny gårdmandsordning. På trods af, at Stig er 



tilbage på fuld tid, er vi derfor ikke sikre på, at han vil forsætte i gårdmandsteamet 
fremadrettet. 

6. Børneuniversets økonomi ser rigtig god ud. Der er forsat penge tilbage før årets 
udgang og disse bruges til at igangsætte endnu flere spændende projekter, herunder 
et nyt motorikrum i vuggestuen og akustiklofter i hele børnehaven. 
 
Børnetallet ser fint ud og vi er meget søgte i kommunen. Der er pt venteliste for at få 
en plads i Børneuniverset. 
 
Bleordningen ophører pr. 1/1 og er igen en del af pakken. 

7. Det er taget op på dialogmødet, hvordan vi politisk forholder os til, at børnene i 
vuggestuen bliver yngre og yngre ved opstart. Feedback fra dialogmødet tages op på 
næste bestyrelsesmøde. 

8. Frugtordning i børnehaven ser ud til at fungerer godt og kører. Det besluttes derfor, at 
der holdes fast i indbetalingen på 750 kr halvårligt. 

9. Alle er velkomne til at donere brugt legetøj til Børneuniverset. Det er dog ikke alt 
legetøj, der egner sig til institutionsleg. På opslagstavlen i hovedhuset hænger en liste, 
hvor eksempler på holdbart og ekstra eftertragtet arvegods hænger. Når det er sagt, er 
der ikke mangel på legetøj og der er luft i budgettet til at købe nyt, hvis der er behov for 
det.  

10. Datoen for arbejdsdag er nu fastlagt. Alle bedes derfor reservere søndag d. 04.05.25. 
Her gentages successen fra sidste år, hvor forældre, børn og bedsteforældre inviteres 
til hygge og hårdt arbejde i tidsrummet 9-14. Alle kommer de minutter eller timer, som 
de kan og i løbet af dagen vil der være lidt ekstra forplejning. Arbejdsgruppen 
nedsættes på næste bestyrelsesmøde. 

11. Håndværkerne er færdige med arbejde på regnbuestuen. Vandskaden er fundet og 
udbedret. Der afventes pt en maler, som skal male stuen og gøre den indflytningsklar. 
Kontoret er forsat hårdt ramt. 
 
Taget forventes at blive udskiftet, når det igen bliver varmere i vejret - forventeligt til 
foråret. Det er dog - mod forventning - kun taget på hovedbygningen, der bliver skiftet, 
da Pavillonen viser sig at være nyere og i bedre stand.  

12. Legepladsen er en del af Frederiksbergs ‘åbne legepladser’. Det bemærkes mandag 
morgen, hvor den nu bærer præg af at være brugt over weekenden. Der er endnu ikke 
fundet cigaretskodder, glasskår eller lign., kaninerne har det godt og legepladsens ting 
opleves ikke at være blevet ødelagt. 
 
 
Tak for godt fremmøde og velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer!

 

 


